
 Dz 12.0021.31. 2017  

   

     Protokół Nr 31 

z XXXI sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia 14 lutego  2017 roku. 

 

XXXI  sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 18:30   

Przewodniczący  Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram  XXXI 

sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”. Po sprawdzeniu  listy obecności  (załącznik 

Nr 1 do protokołu) i stwierdzeniu wymaganego quorum do podejmowania prawomocnych 

rozstrzygnięć prowadzący przystąpił do ustalenia porządku obrad (doręczony radnym wraz z 

zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawił jego treść.  

Przewodniczący obrad zapytał  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego porządku obrad. 

 

-Pani Barbara Frączek –Przewodnicząca Komisji Zdrowia zgłasza wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad 2 projektów uchwał w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

-prowadzący poddaje pod głosowanie wniosek p. Frączek: za 16, 0/0. 

-prowadzący w związku z przybyciem na sesję przedstawicieli Komitetu Mieszkańców  Dz. 

XII dla Ochrony i Zagospodarowania Terenów Zielonych przesuwa pkt. 6a Przedstawienie 

informacji dot. Parku Aleksandry na miejsce pkt. 4, pozostałe pkt. przesuwają się o jedno 

miejsce. 

Wobec powyższego Rada przyjmuje następujący porządek obrad 

Porządek obrad 

 1. Otwarcie XXXI  sesji. 

 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

 3. Przyjęcie protokołu  z XXX  sesji Rady Dzielnicy XII z dnia 17.01.2017 r. 

 4. Przedstawienie informacji dot. Parku Aleksandry 

 5. Podjęcie uchwał: 

  

Druk Nr 1  (Projekt Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego 

Druk Nr 2 (Projekt Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk Nr 3 ( projekt Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk Nr 4 ( projekt Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk Nr 5 ( projekt Komisji Architektury) w sprawie: opinii ustalenia lokalizacji inwestycji 

celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn. Budowa budynku zaplecza sportowego 

Klubu Sportowego Bieżanowianka w Krakowie wraz z zagospodarowaniem terenu i miejscami 

postojowymi na działce nr 312/3 obr.101 Podgórze przy ul. Lipowskiego 5 w Krakowie. 

Druk Nr 6 (projekt Komisji Edukacji) w sprawie: korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2017 rok. 



Druk Nr 7 ( projekt Komisji Bezpieczeństwa) w sprawie: montażu progów zwalniających na 

ulicy Karola i Henryka Czeczów na osiedlu Złocień w Krakowie. 

Druk Nr 8 ( projekt Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk Nr 9 ( projekt Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

6. Wolne wnioski 

 7. Ogłoszenia i komunikaty 

 8. Zakończenie sesji. 

 -Prowadzący obrady poprosił zebranych o powstanie i uczczenie minutą ciszy śp. Wiesława 

Markowicza- Zastępcę Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy XII. 

 -prowadzący przechodzi następnie do kolejnego pkt. porządku obrad 

 Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XXX  sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim. 

-Prowadzący obrady zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu. W związku z tym , że 

nikt nie miał żadnych uwag ani zastrzeżeń prowadzący obrady stwierdził, że protokół został 

przyjęty. 

 

Ad 4 

 Przedstawienie informacji dot. Parku Aleksandry 

-Przewodniczący przedstawił informacje na temat Parku Aleksandry. Na chwilę obecną 

Naczelny Sąd Administracyjny wyrokiem  ( z listopada 2016 r.) odrzucił  skargi deweloperów 

złożone na uchwałę Rady Miasta Krakowa dot. miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Park Aleksandry. W części południowej parku większość terenu należy 

do Miasta, natomiast w części północnej kilka hektarów terenu należy do prywatnego 

właściciela.  

 Na wysokości ul. Aleksandry 23-25 właściciel ogrodził teren parku. W najbliższym czasie 

ogrodzenie zniknie, PINB nakazywał rozbiórkę ogrodzenia, niestety inwestor odwoływał się 

do sądów II instancji, w związku z czym PINB nie był w stanie nakazać rozbiórki. 

 Zostało wystosowane przez Zarząd Dzielnicy XII  pismo do Straży Miejskiej o podjęcie 

działań zmuszających właściciela do rozbiórki, czy też naprawienia ogrodzenia (metalowego) 

z uwagi na zagrożenie bezpieczeństwa dzieci, które bawią się obok na Smoczym skwerze.  

-zostało zrealizowane na dzień dzisiejszy oświetlenie parku, będzie tworzony przez ZZM 

ogródek kwietny  w tym rejonie. 

-Pan Nawrocki z Komitetu mieszkańców zapytał o teren ok. 0,5 ha, aby wystąpić do Wydziału 

Skarbu o wykup tego terenu pod park. 

- przewodniczący wyjaśnił, że jest to większy teren obejmujący kilka ha, właściciel nie chce 

sprzedać terenu za kwotę proponowaną przez Miasto, chce w zamian bardzo dużą kwotę 

pieniędzy, albo zamianę działek na  działki w innej lokalizacji miasta, ale w całości. 

Część południowa Parku Aleksandry  poza małymi wyjątkami, stanowi własność Miasta 

Krakowa. Prawo nie przewiduje możliwości wywłaszczenia terenu pod park, natomiast Miasto 

nie może zapłacić właścicielowi terenu większej kwoty niż przewiduje wycena, ponieważ grozi 

to oskarżeniem o  niegospodarność. 

-Pan W. Zając Przewodniczący Komitetu mieszkańców wrócił do tematu zamiany działek 



-Przewodniczący odpowiedział, j.w., że  właściciel chce wymienić działki, w innej części 

Krakowa, które będą stanowiły całość, nie będą rozdrobnione i położone w różnych miejscach. 

Kończąc prowadzący obrady stwierdził , że jedyne co można teraz zrobić  to zmienić przepisy 

dot. wywłaszczenia właścicieli działek pod parki. 

-prowadzący podziękował przedstawicielom Komitetu za udział w sesji i przystąpił do 

kolejnego pkt. porządku obrad. 

 
5.  Podjęcie uchwał : 

-Prowadzący obrady poprosił przewodniczącą komisji zdrowia o przedstawienie projektów uchwał.  

Druk Nr 1 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  nr XXXI/397/2017  

z dnia 14 lutego 2017 r.  

 

 Druk Nr 2 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XXXI/398/2017  

z dnia 14 lutego 2017 r.  

 
Druk Nr 3 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XXXI/399/2017  

z dnia 14 lutego 2017 r.  

 

Druk Nr 4 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XXXI/400/2017  

z dnia 14 lutego 2017 r.  
 

Druk Nr 5 

Projekt uchwały w sprawie: opinii ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

zamierzenia inwestycyjnego pn. Budowa budynku zaplecza sportowego Klubu Sportowego 

Bieżanowianka w Krakowie wraz z zagospodarowaniem terenu i miejscami postojowymi na 

działce nr 312/3 obr.101 Podgórze przy ul. Lipowskiego 5 w Krakowie w imieniu 

projektodawcy przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury Pan Rafał Jońca, który w 

formie autopoprawki zmienił uzasadnienie do którego wkradł się błąd. 



Uzasadnienie: Budowa budynku zaplecza KS Bieżanowianka poprawi znacząco 

infrastrukturę sportową w naszej Dzielnicy. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XXXI/401/2017  

z dnia 14 lutego 2017 r.  

 
Druk Nr 6 

Projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2017 rok w imieniu projektodawcy przedstawiła Pani 

Kinga Witkowska.  

Pani Witkowska odczytała autopoprawkę komisji dot. rozdzielenia środków w wysokości 15 

tys. zł na konkursy szkolne i przedszkolne ( w związku z późnym złożeniem pism przez niektóre 

placówki ). 

Kwoty zostały zmniejszone w stosunku do pierwotnie ustalonych i przedstawiają się 

następująco:  

14 a. SP nr 41- realizacja  konkursów 
900 zł ZEO 

 

14 b. SP nr 61- realizacja  konkursów 
850 zł  ZEO 

14 c. SP Nr 111- realizacja  konkursów 
900 zł ZEO  

 

14 d. SP nr 117- realizacja  konkursów 
850 zł SP 117 

14. e SP nr 123- realizacja  konkursów 
850 zł ZEO  

 

14. f SP 124- realizacja konkursów 
500 zł ZEO 

14. g. ZSP nr 11- realizacja  konkursów 
850 zł ZSP nr 11 

 

14. h G Nr 29- realizacja  konkursów 
850 zł ZEO 

14 i. ZSOI Nr 4- realizacja  konkursów 
850 zł ZEO  

 

14 j. ZSO Nr 12- realizacja  konkursów 
900 zł ZSO nr 12 

14 k. ZSO nr 15- realizacja konkursów 
850 zł ZEO  

 

14 j. P nr 49- realizacja  konkursów 
500 zł ZEO 

14 k. P nr 28- realizacja  konkursów 
600 zł ZEO  

 

14 l. P nr 135- realizacja  konkursów 
600 zł P Nr 135 

14.ł P nr 36- realizacja  konkursów 
650 zł ZEO  

 

14 m. P nr 87- realizacja  konkursów 
600 zł ZEO 



14.n P nr 35 - realizacja  konkursów 
600 zł ZEO  

 

14 o. P nr 150- realizacja  konkursów 
600 zł ZEO 

14 p. P nr 180- realizacja konkursów 
600 zł ZEO 

14 r. P nr 154- realizacja konkursów  
500 zł ZEO 

14 s. P Nr 176- realizacja konkursów 
600 zł ZEO 

-prowadzący obrady zgłasza poprawkę do projektu uchwały o następującej treści:  

§ 3. Zmniejsza się o kwotę 15 000 zł ogólną pulę środków w ramach programu C) BUDOWA, 

MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ – 

(powyższa zmiana dotyczy zadań z zakresu remontów dróg i chodników) do kwoty jak w tabeli 

poniżej: 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE 

MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ W ZAKRESIE 

DRÓG WSKAZANYCH W WYKAZIE, O KTÓRYM MOWA W 

§ 66 UST.1 STATUTU 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

 815 000  zł ZIKiT  

a kwotę zmniejszaną 15 000  zł przeznacza się na nowe zadanie jak poniżej: 

 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE 

MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ W ZAKRESIE 

DRÓG WSKAZANYCH W WYKAZIE, O KTÓRYM MOWA W 

§ 66 UST.1 STATUTU 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Modernizacja miejsc parkingowych przy SP nr 117 15 000 zł SP 117 

W dyskusji nad proponowanymi zmianami głos zabierali: p. P. Wojciechowski, p. Z. Kożuch 

- prowadzący poddaje poprawkę  pod głosowanie: za 16/0/0 
Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz poprawką pod głosowanie, 

który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XXXI/402/2017  z dnia 14 

lutego 2017 r.  

 

Druk Nr 7 

Projekt uchwały w sprawie:  montażu progów zwalniających na ulicy Karola i Henryka 

Czeczów na osiedlu Złocień w Krakowie w imieniu projektodawcy przedstawił 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa- Pan Janusz Zadwórny. 

Autopoprawka :montaż 1 progu zwalniającego” 

Uzasadnienie: „Na wniosek mieszkańców oraz radnego z osiedla Złocień”. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXXI/403/2017  

z dnia 14 lutego 2017 r.  

Druk Nr 8 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara Frączek. 



Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXXI/404/2017  

z dnia 14 lutego 2017 r.  

 

Druk Nr 9 
Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXXI/405/2017  z dnia 14 

lutego 2017 r.  

 

Ad.5. Wolne wnioski  

 

-Pan Piotr Fąfara zapytał o Konkurs Grantowy  

- Prowadzący obrady p. Z. Kożuch odpowiedział, że w związku z tym, iż zmieniła się Ustawa 

o finansowaniu organizacji pozarządowych, my jako rada podjęliśmy w lipcu uchwałę, 

stanowiącą o tym, że realizujemy zadania „ Organizacja lokalnych imprez sportowo- 

rekreacyjnych” oraz  „Organizacja zimowych i letnich obozów sportowych” – z pominięciem 

Otwartego Konkursu Ofert w oparciu o art.19 a Ustawy z 24.04.2003 o działalności pożytku 

publ. i wolontariacie . Zmieniła się nazwa oraz sposób rozliczania zadań, jest podobno bardziej 

uproszczony. 

-Pan Marcin Szymański – Przewodniczący Komisji ds. Promocji, Monitorowania i 

Wykorzystywania środków w ramach Budżetu Partycypacyjnego zapoznał zebranych z 

odpowiedzią Komisji Rewizyjnej RMK, udzieloną na pismo Przewodniczącego Zarządu w 

sprawie realizacji zadania pn. Budowa ronda w rejonie Barbary, Ćwiklińskiej i Heleny. Z pisma 

wynika, że projekt zadania jw. zostanie wykonany na nowo w 2017 r., a Rada Dzielnicy XII 

wydatkowała już na ten cel środki w wysokości 24 000 tys. zł. Poprosił o pismo w sprawie 

zwrotu kwoty do budżetu. 

-Pan Rafała Jońca zwrócił uwagę na fakt, iż  Wydział Architektury wydał już decyzję w spr. 

wz dla inwestycji budowlanych przy ul. Republiki Korczakowskiej, a Rada Dzielnicy XII nie 

podjęła w tej sprawie uchwały.  

W dyskusji w tej sprawie głos zabierali: p. M. Stawarz, p. Z. Kożuch. 

-Kończąc Przewodniczący skonkludował swoją wypowiedź w ten sposób, że jest w tej chwili 

prawo , które nakazuje urzędnikowi wydanie wz dla inwestycji budowlanej- mieszkaniowej, 

tam gdzie nie ma planów zagospodarowania. Jeżeli wz nie zostanie wydane inwestorowi on na 

drodze sądowej domaga się odszkodowania od Miasta. 

Ad.6  Ogłoszenia i komunikaty 

Posiedzenie komisji infrastruktury odbędzie się 8 marca o godz. 17:30. 

 

Ad 7. Zakończenie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Prowadzący zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady 

XXXI sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 14 lutego 2017 r.  o godz. 19:45. 

 

Protokołowała:                                                                     Prowadzący obrady: 

Małgorzata Synowiec                    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 

                        Zbigniew Kożuch  

 


